
Styremøte i Norsk Spaniel Klub  
avdeling Sogn og Fjordane 

17. januar 2018 på Skype 20.30 til 22.10 

Til stades:   Laila Røneid og Inger Handegård. Hilde Rotihaug, Torild Ulvesæter 

Nr  Sak  Kven gjer kva når 
  Gjennomgang av saker frå forrige møte
6‐17  Referat frå forrige møte 

No når heimesida er oppe og går skal alle møtereferat leggjast 
ut.  

Inger snarast 

7‐17   Regnskap/økonomi 
Me må søke om støtte til aktivitetsdag i februar.  
Styret har ikkje fått foreløpig rekneskap. 

Laila lagar søknad aktivitetsdag 
og sender HS.  
 

8‐17   Bevegelege prøvar  2017 
Prøvane er godkjent i NKK.   

9‐17   Etterarbeid prøvar 2017 
Det skal ikkje vera noko att. Manglande rosettar og merker er 
sendt ut. 

 
 

10‐17   Aktivitetsdag november/desember 
Med bakgrunn i spørjeskjema vart det lyst ut rallylydigheitskurs 
på Kaupanger7sogndal i desember. 12 meldte seg på. Kurset 
måtte avlysast grunna sjuk instruktør.  

Det må arrangerast nytt kurs i 
2018‐ 

13‐17   Vårt innspel til leiarmøte NSK sentralt 22 oktober
Ingen frå styret kunne reise.  
Våre forslag til HS på tiltak for å styrke klubben må gjerast kjent 
på årsmøtet.   

Vårt forslag vert presentert på 
årsmøtet 

14‐17  
 

Aktivitetsplan 2018  
Det er søkt om og oppretta arrangement på FB: 
Dobbelt rallystevne Årdal i april. Laila og Inger har ansvar. 
Dommar Kirsti Khars 
Dobbel blodsporprøve på Eid i juni. Hilde har ansvar. Me prøver 
å bruke klubbens dommarar. Hilde lage oversikt over overnatting 
og dette vert lagt på arrangementet. 15 spor pr dag. 3‐4 
dommere. 10 sporleggere. 
Blodsporprøve i Årdal i juni. Laila har ansvar. Maks 8 spor, 2 
dommarar 
JAL og apport Inger har ansvar. Jobbar med å få dommer, 
eventuelt flytte prøven ei helg. Hilde prøver å skaffe terreng på 
Eid.  
Bevegelege blodspor og ferskspor – Inger har ansvar  
 

Inger sjekker at me har dei 
kritikkskjemaene me treng. 
 

15‐17   Dobbel‐utstilling i samarbeid med Førde brukshundklubb 2019
Spesialutstilling for spaniels saman med retrievere laurdag. 
Vanleg utstilling søndag. Laila har kontakt med Førde BHK som 
tek på seg arbeidet med utstillinga som vert 12 oktober 2019 
Samarbeide med Førde BHK og retrieverklubben om dommarar 

Sjekke at me har rosetter 
Bestille for 2019 
Premiar 

16‐17   Ny heimeside til avdelinga  
Sida er oppe og går. Inger har starta å oppdatere den. Alle gamle 
dokument manglar enno. 
  
 

 
 



  Nye saker 
1‐18  Årsmøtet 2018 

Medlemmene er varsla om møte gjennom annonse i Våre 
spaniels, heimeside og FB‐side.  
Styret har ikkje mottatt saker innsendt frå medlemmene 
Sak frå styret: Justere statuttar for årets mestvinnande. 
Valnemnd er i gang med arbeidet. 
Årsmeldinga er bort i mot ferdig – skal justerast noko lite.  
Laila skaffar manglande økonomital til årsmeldinga.  
Laila utarbeider forslag til budsjett og aktivitetsplan til neste 
styremøte. 
 
Utsending av møtepapir seinast ei veke før møtet. 8. februar er 
siste frist. Påmeldingfrist lunsj er 10. februar.  
 
12.00 Årsmøte Møtebuffe og kaffe ved frammøte 
Ikkje‐medlemmer er velkomme også på årsmøtet – men utan 
stemmerett 
13.00  Lunsj Kostar (inkludert møtelokale) kr. 530.‐ pr pers.  
Klubben dekker kr. 230 pr medlem ‐ inkl. familiemedlem. 
Ikkjemedlemmer er velkommen til lunsj – men må betale full 
pris. 
14:00 Medlemsmøte/fagtema/aktivitetsdag 
Me har møterommet til kl. ???  
 
Fagtema: Familiehund – setje rase på innkallingsinvitasjonen. 
Me pratar, viser bilder og prøver også i år å få inn ein hund eller 
to. Me har to NKK‐instruktørar og fleire ettersøksdommarar mm 
med på møtet. Pelsstell. Blodspor/ettersøk? 
 
Utlodding – me har litt premiar. Styret prøver å få tak i fleire 
”sponsa” premier. 

Alle må ha sendt inn feil og 
manglar til årsmeldinga 1. 
februar. 
 
Alle i styret må 
diskutere/kommentere/komme 
med forslag til utkast til nye 
statuttar. 
 
Alle må lese gjennom 
årsmelding 
 
Laila lagar utkast til budsjett og 
aktivitetsplan 
 
Inger lagar invitasjon til møte 
via google docs og sender alle 
medlemmene 
 
Inger/Laila lagar 
presentasjonane til årsmøtet 
 
 
 
 
 
Alle i styret prøver å skaffa 
premiar til utlodding   

2‐18  Årets mestvinnande 2017 
Årets hund: Desperados Finnwin 
Årets debutant og junior – ikkje klart enno 

Styret må arbeide vidare med 
dette 

3‐18  Treningsdagar/aktivitetsdagar i Sogn, Sunnfjord og Nordfjord
Me prøver å få til fleire samlingar med god geografisk spredning. 

Inn på aktivitetslista i første 
omgang. 

 
Neste styremøte  ‐ veke 5. Laila kallar inn. 

Ref Inger 
 
 

 
 


